
Referat fra styremøte 06. Juni 2022 

Hvor: Ormlia 

Tilstede: Tom Bremnes, Lilli Bergsjøbrenden, Rita Nordtug og Christel 

Cyvin (ref.) 

Ikke tilstede: Pia Petterson og Charlotte Bjørno 

 

1) Romerikstevnet, evaluering: Det var for lite mannskap men 

selve avviklingen av arrangementet gikk strålende. Dette var 

første gang vi hadde “panteordning” - man kunne bytte 

rosetter man vant mot sjokoladeplater – mange benyttet seg av 

tilbudet. Vi jobber for å rekruttere flere som kan hjelpe til neste 

år. 

2) Toalettfasiliteter, oppdatering: Alt fungerer som det skal og vi 

har fått positive tilbakemeldinger. Nøkkelen til toalettet er inne 

i hallen. 

3) Økning av halleie f.o.m 01.07.22: Siden klubben har fått økte 

utgifter blant annet på grunn av høye strømutgifter og det nye 

toalettet som ble veldig kostbart økes halleien med 50,- pr. 

halvår f.o.m 01. Juli 2022. 

4) Høststevnet: Vi er i rute med det meste, det er åpent for 

påmelding i alle grener.  

5) Sommeravslutning: Sommeravslutning blir torsdag 16. Juni – vi 

griller pølser så brød og grillpølser må kjøpes inn. Lomper har 

vi.  

6) Post inn/ut: Ingen 

7) Økonomi: Stabil 

Neste styremøte blir mandag 8. august kl. 18. 

 

 



 


